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INTERPELACJA
w sprawie składowania ziemi z miejsca budowy obwodnicy na działkach nad rzeką Drwęca

Zwrócił się do mnie obywatel Nowego Miasta Lubawskiego, który poinformował mnie, że ziemia pochodząca 
z placu budowy obwodnicy Nowego Miasta Lubawskiego wywożona jest i składowana na działkach o numerach 
ewidencyjnych:

- 281201_1.0012.19 przylegająca do rzeki Drwęca usytuowana za stadionem miejskim,
- 281201_l.0003.16/2 przy ul. Kopernika nad rzeka Drwęcą (za asfaltową zatoczką),
- 281201_l.0003.il/10 przy ul. Kopernika (obok byłej żwirowni).

W związku z powyższym proszę o udzielnie odpowiedzi na następujące pytania:
1. Czy na wywóz i składowanie ziemi na wymienionych działkach są wydane stosowne pozwolenia?
2. Czy składowanie ziemi nad Drwęcą jest zgodne z prawem, skoro rzeka objęta jest ochroną w ramach 

programu Natura 2000?
3. Czy nie zakłóci to stosunków wodnych nad Drwęcą (dopływy i rozlewiska)?
4. Kto wydaje pozwolenia i kto sprawuje kontrolę nad procesem składowania ziemi na wymienionych 

działkach?
5. Czy są wyznaczone drogi dojazdowe do działek wraz ze stosownymi pozwoleniami (dotyczy to 

wykorzystywanych do tego celu ulic Wojska Polskiego i Kopernika)?

Ponadto, zostałem poinformowany, że na jednej z działek należącej do przedsiębiorcy p. Wierzbowskiego 
usytuowanej w pobliżu ul. Kopernika (za szpitalem) składowany jest gruz budowlany. Powstaje pytanie, czy p. 
Wierzbowski dysponuje stosownym pozwoleniem oraz czy składowisko odpadów nie stanowi zagrożenia dla wód 
gruntowych, cieków wodnych do rzeki Drwęcy oraz lokalnego środowiska na terenie objętym programem ochrony 
Natura 2000?

Proszę o udzielenie odpowiedzi i wyjaśnień w poruszonych wyżej sprawach.


